
 
 
 
 
 

 

Raadsvragen met antwoord 
 
 
Nummer  : 253-278 
 
Onderwerp  : Jongerenwoningen Hoogkamplaan  
 
Portefeuillehouder : T. van Eijk 
 
Contact via  : RO Team 
 
Datum   : 5 oktober 2021 
 

 
Vragen van de fractie van Waterland Natuurlijk!  aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden 26 september 2021): 
 
Vraag 1 
Wat is de stavaza rondom de jongerenwoningen op de Hoogkamplaan op Marken? 
 
Antwoord 1 
We zijn in onderhandeling met Woonzorg over mogelijke aankoop van de woningen. Daarvoor worden 
momenteel o.a. taxaties uitgevoerd. Gelijktijdig zijn wij in gesprek met Eilandraad Marken, corporaties en 
ontwikkelaars over herinrichting van de locatie naar een mix van jongeren-, senioren, en 
eengezinswoningen, huur en koop, sociaal en vrije sector. De woningen worden momenteel tijdelijk in 
gebruik gegeven bij de bewoners. 
 


